
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
Coolsingel 40 

3011 AD Rotterdam 

 

 

 

 

Schriftelijke vragen over import Noordpoololie 

 

 

     Rotterdam, 26 februari 2014 

 

Geacht college, 

 

Gisteren publiceerde NRC Handelsblad een open brief van Greenpeace aan minister-

president Rutte. Hierin spreekt Greenpeace haar zorgen uit over het naar olie boren op de 

Noordzee door het Russische oliebedrijf Gazprom. Tevens schrijft Greenpeace dat Gazprom 

onlangs bekend heeft gemaakt dat de olie naar een raffinaderij in Rotterdam wordt 

verscheept.  

 

Het boren naar olie in het Noordpoolgebied is een gevaarlijke aangelegenheid. De kans op 

lekkages is groot, zeker met het verouderde materiaal waar Gazprom mee werkt, en er is 

geen enkele ervaring met het opruimen van lekkages in het Noordpoolgebied. Er is 

bijvoorbeeld nog geen techniek om olie onder ijs of tussen dicht pakijs op te ruimen. 

Bovendien is de natuur op de Noordpool zeer kwetsbaar. De kans is dus groot dat deze 

boringen tot onherstelbare schade zullen leiden.  

 

GroenLinks is een tegenstander van het boren naar olie in het Noordpoolgebied, en vindt het 

ook zeer onwenselijk dat deze olie naar Rotterdam wordt vervoerd. Dit past ons inziens niet 

bij de doelstelling van Rotterdam om van onze haven de meest duurzame haven van Europa 

te maken.  

 

Wij hebben hierover de volgende vragen: 

 

1. Is het college met ons van mening dat het onwenselijk is dat er op de Noordpool naar 

olie wordt geboord? 

 

2. Klopt het dat de olie die Gazprom in het Noordpoolgebied oppompt naar Rotterdam 

verscheept wordt? 

 

3. Is het college met ons van mening dat het transport en de opslag van Noordpoololie 

niet past binnen de duurzaamheidsdoelstellingen van de Rotterdamse haven? 

 

Het Havenbedrijf Rotterdam heeft als missie om op een duurzame en maatschappelijk 

betrokken manier ondernemen. Afgelopen zomer heeft het Havenbedrijf ervoor gezorgd dat 



terminal operators zijn gestopt met het transport van walvisvlees, vanwege de 

maatschappelijke en politieke weerstand tegen de walvisvangst.  

 

4. Is het college met ons van mening dat het wenselijk zou zijn om, net als met  

walvisvlees, een halt toe te roepen aan de import en de opslag van Noordpoololie? 

 

5. Is het college bereid er bij het Havenbedrijf op aan te dringen om actie te 

ondernemen tegen de import en de opslag van Noordpoololie in de Rotterdamse 

haven? 

 

Met vriendelijke groet,  

 

 

 

 

 

Arno Bonte 


